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Betreft: Schriftelijke vragen SP over de financiële steun aan het MECC 

 

Geacht college, 

Recentelijk lazen wij dat het MECC goede zaken heeft gedaan met het binnenhalen van een aantal 
grote, internationale congressen. En dat is voor de verandering, eindelijk een keer goed nieuws.  

We lezen in de media1: 
Het MECC heeft drie grote internationale, medische congressen weten binnen te halen. In totaal 
komen bijna 15.000 medisch specialisten naar Maastricht. Het grootste congres in de historie van de 
stad is de driedaagse European Stroke Organisation Conference met 5.000 bezoekers. Het MECC 
slaagde erin het congres voor 2026 naar het MECC te halen. Dat jaar mei is Maastricht de plek waar 
bijna 5.000 specialisten naar toe komen. En dit is niet het enige succes voor het MECC. In oktober 
2026 strijken nog eens 4.500 medische specialisten uit de hele wereld neer voor een congres van 
immunologen. Het gaat om de conferentie van de European Society for Immunodeficiencies. Ook 
werd recent bekend dat het MECC 2600 milieuprofessionals ontvangt in mei 2026 voor een groot 
congres. 

Al jarenlang financiële problemen  

We weten dat het MECC niet altijd goed nieuws heeft te melden. De stad Maastricht is in het 
verleden meermaals bijgesprongen wanneer ons congrescentrum in de financiële problemen zat. 
Het ging in totaal om miljoenen steun en kredieten. Al die steun met publiekgeld, levert dus 
klaarblijkelijk op dit moment zijn vruchten op. 

                                                           
1 Megaklapper voor MECC: grote congressen binnengehaald (denieuwestermaastricht.nl) 

https://www.denieuwestermaastricht.nl/megaklapper-voor-mecc-grote-congressen-binnengehaald-2/
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Er was in het verleden meermaals sprake van grote steun aan het MECC. We denken hierbij o.a. aan 
opschorting van huurbetalingen, de aanpassingen van de hoogte van de huur met 150.000 euro per 
jaar, verstrekte leningen i.v.m. met eerdere liquiditeitsproblemen tot max. 8,1 miljoen euro en in 
2023 nog 4,5 miljoen steun om het eigen vermogen aan te vullen door storting aandelenkapitaal etc. 

Bij de SP-fractie rijst de vraag of dit niet het moment is dat het MECC en het college hun financiële 
afspraken herzien en op basis van de nieuwe situatie gaan aanpassen?  

We komen tot de volgende vragen: 

1. Is het college bereid naar aanleiding van de goede berichtgeving in de media en de positieve 
financiële gevolgen daarvan, met het MECC om de tafel te gaan zitten om te komen tot 
hernieuwede financiële afspraken om schulden af te bouwen en de huur wederom tot een 
marktconforme hoogte aan te passen? En er zo voor te zorgen, dat op deze manier vrijkomende 
gelden, gebruikt kunnen worden om ook andere organisaties en mensen in onze samenleving te 
kunnen helpen wanneer dat nodig is? 

2. Zo ja, wanneer kunnen we van die gesprekken een uitgebreide rapportage en vastlegging van 
afspraken verwachten?  

3. Zo nee, waarom niet? En kunt u dat toelichten?  
4. Zo nee, kunt u dan wel aangeven op basis van welke omstandigheden en uitgangspunten die 

hierboven bedoelde nieuwe afspraken in de toekomst wel vorm kunnen krijgen? Waar dient het 
MECC dan allemaal aan te voldoen? 

5. Geef een omschrijving van de financiële situatie van het MECC waarbij de gemeente Maastricht 
geen bijzondere steun meer hoeft te geven aan het congrescentrum. Hoe ziet dat financiële 
plaatje er dan uit?  

6. Geef aan hoe de nieuwe opdrachten/acquisities hierin een rol spelen de komende jaren?  
7. Geef duidelijke aan op welke vlakken het MECC ondanks de mooie nieuwe opdrachten, (nog) 

niet aan voldoet aan de gewenste financiële omstandigheden? 
8. Wat gaat het MECC aanvullend doen om voldoende positieve cijfers te gaan schrijven zodat 

verdere steun van de gemeente niet meer nodig is? 
 

Hoogachtend, 

Jack van Gelooven   

Fractievoorzitter   

 

 


